

《单词百科:QPR是什么意思?QPR怎么发音?QPR的解释和用法》

英语单词QPR是什么意思?QPR怎么读?QPR怎么发音?简答网为您整理了QPR的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



QPR的意思

1、abbr.Quarterly Progress Report 季度进度报告;

QPR的双语例句

1、QPR will make no further statement while an internal investigation is conducted.

俱乐部在内部调查结束前不会对此事件发表进一步的声明。

2、When Luton and QPR had them all those years ago we always played well on them.

很多年前卢顿和QPR也是人造草皮，我们也踢得不错。

3、A game against QPR (yes it was that long ago) that had been postponed from earlier

in the season.

对QPR的比赛（是的，的确是很久远的事了）是赛季初期延迟到那个时候的。

4、Footage of the fight was aired yesterday in China, showing the Shanghai Shenhua striker Gao Lin throwing punches after being picked up by a QPR player.

这场争斗的录像昨天已经在中国电视台播放，录像显示是上海申花前锋郜林被一个女王巡游者球员抱起后首先挥拳动手。

5、The move was necessitated by the impending departure of Armand Traore to QPR, whose scouts obviously weren't watching the debacle at Old Trafford on Sunday.

此举是必要特劳雷即将离任QPR，他们的球探显然没有看周日在老特拉福德的惨败。

6、When I was younger my dad did take me to see Chelsea, but when I was with my mates I was more a QPR fan, so it's not like I was ever a big Chelsea supporter.

在我小时候我爸爸有带我去过切尔西的比赛，但是后来我一直支持女王公园巡游者队（可能是），因此我从来都不是一名狂热的切尔西球迷。

7、Under the terms of the loan agreement with Queens Park Rangers for Michael Mancienne, Michael has permission to play in the FA Cup for qpr, however the player is not permitted to play against Chelsea in the competition.

根据双方的租借协议，曼西恩内虽然可以代表女王公园巡游者队参加足总杯的比赛，但他并不能参加对阵切尔西的比赛。

以上是简答网为您整理的QPR怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于QPR的用法、QPR

的释义、QPR的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/QPR>